
Zápisnica z 33. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného dňa 

8.12.2021 v zasadačke OcÚ Kvačany od 17,50 – 19,05 hod. 
Prítomní poslanci: Peter Húska, Roman Lasák, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján Rypák, Július 

Kudzbel, Katarína Kojšová, Milan Galica  

Hlavný kontrolór obce PhDr. Marcela Jašková - PN  

Neprítomní poslanci:   

Hostia:   Ing. Juraj Brziak   

Zapisovateľka:  Katarína Kunová 

 

P r o g r a m : 
 

1. Schválenie programu. 

2. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení. 

3. Žiadosti o úľavu na poplatku za TKO za rok 2021. 

4. Plán práce kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na prvý polrok 2022.  

5. Oboznámenie obecného zastupiteľstva so stanoviskom hlavného kontrolóra k návrhu 

rozpočtu na rok 2022. 

6. Prerokovanie návrhu rozpočtu na rok 2022. 

7. Prerokovanie nájomnej zmluvy na strelnicu. 

8. Rôzne.  

9. Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril, za prísnych bezpečnostných a hygienických predpisov, starosta obce 

Jozef Grúň o 17,50 hod. Privítal všetkých prítomných. Z dôvodu pretrvávajúcej mimoriadnej 

situácie všetci prítomní boli od seba vo vzdialenosti min. 2 m, bola zabezpečená dezinfekcia 

a každý prítomný mal na sebe respirátor. Zástupca starostu konštatoval, že prítomní sú 6 

poslanci zo 7, teda je OZ uznášaniaschopné. Za zapisovateľku bola určená Katarína Kunová. 

Za overovateľov zápisnice určil Romana Lasáka a Miroslavu Sihockú. 

Hlasovalo:  za -    6 / Peter Húska, Roman Lasák, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján  

                                                    Rypák, Július Kudzbel, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta prečítal program a navrhol doplnenie bodu č. 8: Prerokovanie a schválenie nájomnej 

zmluvy v bytovom dome č. 257 pre byt č.10. 

 

P r o g r a m : 
1. Schválenie programu. 

2. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení. 

3. Žiadosti o úľavu na poplatku za TKO za rok 2021. 

4. Plán práce kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na prvý polrok 2022.  

5. Oboznámenie obecného zastupiteľstva so stanoviskom hlavného kontrolóra k návrhu 

rozpočtu na rok 2022. 

6. Prerokovanie návrhu rozpočtu na rok 2022. 

7. Prerokovanie nájomnej zmluvy na strelnicu. 

8. Prerokovanie a schválenie nájomnej zmluvy v bytovom dome č. 257 pre byt č.10. 

9. Rôzne.  

10. Záver. 

 

Hlasovalo:  za -    6 / Peter Húska, Roman Lasák, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján  



                                                    Rypák, Július Kudzbel, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

2. Starosta poďakoval poslancom, že sa stretli na požiarnej zbrojnici, aby sa mohli presvedčiť, 

v akom štádiu sú práce na rekonštrukcii tejto budovy a aby mali prehľad o tom, čo je tam ešte 

potrebné urobiť, aby sa rekonštrukcia ukončila. Oznámil poslancov, že ešte bude zvolané 

pracovné stretnutie, na ktoré bude prizvaný staviteľ, ktorý oboznámi poslancov 

s predpokladanými výdavkami na dokončenie rekonštrukcie. Bude záležať len na poslancoch, 

či sa bude na budúci rok v rekonštrukcii pokračovať a v akej miere. Starosta informoval 

prítomných, že z Ministerstva vnútra bolo odovzdané vozidlo IVECO, o ktoré sme žiadali a 

ktoré by bolo vhodné garážovať v rekonštruovanej budove. Ďalej informoval poslancov, že na 

obecný úrad boli doručené rozpočtové opatrenia za ZŠ aj OcÚ. Odovzdal slovo Ing. Jurajovi 

Brziakovi, ktorý oboznámil poslancov s jednotlivými rozpočtovými opatreniami. Starosta 

následne prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia ZŠ č. 5/2021 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie ZŠ č. 5/2021 v pôvodnom znení návrhu,  

Hlasovalo:  za -    6 / Peter Húska, Roman Lasák, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján  

                                                    Rypák, Július Kudzbel, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia OcÚ č. 7/2021 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie OcÚ č. 7/2021 v pôvodnom znení návrhu. 

Hlasovalo:  za -    6 / Peter Húska, Roman Lasák, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján  

                                                    Rypák, Július Kudzbel, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

3. Starosta ďalej informoval prítomných, že na obecný úrad boli doručené žiadosti p. 

Garabášovej a p. Šablatúru na úľavu poplatku za komunálny odpad na rok 2021. Podľa 

schváleného Dodatku č. 1 k VZN č. 5/2015 o miestnych daniach a miestnom poplatku za KO 

a DSO je úľava vo výške 50 %. Tieto žiadosť poslanci zobrali na vedomie a 50% úľavu 

schválili. Potom prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Anity Garabášovej o úľavu na poplatku 

za komunálny odpad na rok 2021,  

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady podľa § 24 Dodatku č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

Kvačany na osoby: Anitu Garabášovú ml. a jej syna Nikolasa Garabáša, nakoľko sa dlhodobo 

nezdržiavajú v obci Kvačany,  

Hlasovalo:  za -    6 / Peter Húska, Roman Lasák, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján  

                                                    Rypák, Július Kudzbel, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Milana Šablatúru o úľavu na poplatku za 

komunálny odpad na rok 2021, 

d) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady podľa § 24 Dodatku č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych 



daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

Kvačany na osoby: Šablatúrová Alžbeta, Waigiert Veronika rod. Šablatúrová a  Foster 

Barbora, rod. Šablatúrová, nakoľko trvale žijú v Anglicku a Šablatúra Ján, ktorý sa dlhodobo 

zdržiava v Malackách a tam platí poplatok za TKO.  

Hlasovalo:  za -    6 / Peter Húska, Roman Lasák, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján  

                                                    Rypák, Július Kudzbel, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

4. Starosta informoval poslancov, že k Návrhu plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

na 1. polrok 2022 neboli doručené žiadne písomné pripomienky. Potom prečítal návrh 

uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie, že k Návrhu plánu kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra na 1. polrok 2022 neboli podané pripomienky, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 

2022 bez pripomienok. 

Hlasovalo:  za -    6 / Peter Húska, Roman Lasák, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján  

                                                    Rypák, Július Kudzbel, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

5. Ďalej informoval o doručení stanoviska HK k návrhu rozpočtu na rok 2022. Hlavná 

kontrolórka odporučila schváliť návrh rozpočtu na rok 2021 ako vyrovnaný v úhrnnej výške 

príjmov 1.040.960,00 € a výdavkov 1.040.960,00 €. Návrh rozpočtov na roky 2023-2024 

odporučila zobrať na vedomie. Starostu prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu 

na rok 2022. 

Hlasovalo:  za -    6 / Peter Húska, Roman Lasák, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján  

                                                    Rypák, Július Kudzbel, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

6. Starosta odovzdal slovo Ing. Jurajovi Brziakovi, ktorý oboznámil poslancov, že k návrhu 

rozpočtu neboli doručené žiadne pripomienky, takže sa môže schváliť v takej podobe, ako bol 

navrhnutý. Juraj Brziak informoval poslancov, že rozpočet bol navrhnutý so sumou príjmu 

z podielových daní, ako boli v roku 2021. Nové prognózy, ktoré však boli doručené len 

8.12.2021, na rok 2022 však počítajú s miernym nárastom, čo však v dnešnej dobe nemôže 

nik zaručiť. Preto odporučil nemeniť návrh príjmu. V prípade potreby, sa budú dať urobiť 

zmeny rozpočtovými opatreniami počas roka. Následne starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návrh rozpočtu na rok 2022, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje rozpočet na rok 2022 bez programovej štruktúry ako 

vyrovnaný, s celkovými príjmami vo výške 1.040.960,00 € a celkovými výdavkami 

1.040.960,00 €,   

c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtu na roky 2023 a 2024.  

Hlasovalo:  za -    6 / Peter Húska, Roman Lasák, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján  

                                                    Rypák, Július Kudzbel, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 



7. Starosta obce informoval o tom, že na obec bol doručený návrh nájomnej zmluvy od PSU 

Kvačany na pozemky pod strelnicou s novou sumou 500 € za rok. Predchádzajúci návrh 

zmluvy nebol 12.8.2021 poslancami schválený z dôvodu navýšenia sumy. So súčasnou sumou 

súhlasili. Potom starosta prečítal návrh uznesenia:   

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Nájomnú zmluvu medzi obcou Kvačany a PSU 

Kvačany ohľadom prenájmu pozemku pod strelnicou v Kvačanoch, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje Nájomnú zmluvu medzi obcou Kvačany a PSU Kvačany 

ohľadom prenájmu pozemku pod strelnicou v Kvačanoch, 

c) obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce podpísaním Nájomnej zmluvy medzi obcou 

Kvačany a PSU Kvačany ohľadom prenájmu pozemku pod strelnicou v Kvačanoch.  

Hlasovalo:  za -    6 / Peter Húska, Roman Lasák, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján  

                                                    Rypák, Július Kudzbel, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

8. Starosta obce informoval o tom, že na obec prišla žiadosť nájomcu o schválenie predĺženia 

nájmu v DB č. 257.  Ide o p. Piatkovú. Nakoľko za byt sa nájom pravidelne platí, nie sú tam 

nijaké nedoplatky, odporúča predĺženie zmluvy na ďalšie tri roky. Potom prečítal návrh 

uznesenia:   

a) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť Ing. Stanislavy Piatkovej o opakované uzavretie 

nájomnej zmluvy v bytovom dome B 12 č. 257 byt č. 10, 

b) obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce s podpísaním nájomnej zmluvy v bytovom 

dome B 12 č. 257 byt č. 10 s p. Ing. Stanislavou Piatkovou na 3 roky. 

Hlasovalo:  za -    6 / Peter Húska, Roman Lasák, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján  

                                                    Rypák, Július Kudzbel, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

Príchod poslanca Milana Galicu. 

 

9. Starostu informoval poslancov, že každý rok sa schvaľuje príspevok pre P. Burdela na 

liečebné pomôcky, s ktorým je rátané v rozpočte na rok 2021. S príspevkom poslanci 

súhlasili. Následne prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh a schvaľuje jednorazový príspevok pre 

Pavla Burdela na liečebné pomôcky vo výške 500 €, 

Hlasovalo:  za -    7 / Peter Húska, Roman Lasák, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján  

                                                    Rypák, Július Kudzbel, Katarína Kojšová, Milan Galica / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Ďalej informoval poslancov o možnosti dotlače knihy Kvačany 1. diel, o ktorý je stále 

záujem. Je možnosť dotlače 50 ks kníh v cene 15 € za knihu alebo 100 ks kníh v cene 10,50 € 

za knihu. Poslanci sa dohodli, že treba dať dotlačiť 100 ks. Starosta potom prečítal návrh 

uznesenia: 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje dotlač knihy Kvačany - dejiny liptovskej dediny 1. diel 

v počte 100 ks v cene 10,50 € za kus.  

Hlasovalo:  za -    7 / Peter Húska, Roman Lasák, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján  

                                                    Rypák, Július Kudzbel, Katarína Kojšová, Milan Galica / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 



Starosta ďalej informoval poslancov o zaslaní listu občanom, od ktorých chceme odkúpiť 

pozemok pod budúcu ČOV. Nakoľko však nevieme povedať sumu, za ktorú by sa pozemky 

odkúpili, je potrebné dať vypracovať znalecký posudok, nakoľko ani občania sa bez uvedenia 

sumy nevedia vyjadriť, či pozemok predajú alebo nie. Poslanci súhlasili s tým, aby sa dal 

vypracovať znalecký posudok. Starosta na základe vyjadrenia súhlasu predniesol poslancom 

návrh, že by bolo vhodné dať pri jednom vypracovať znalecký posudok aj na pozemky, ktoré 

sa nachádzajú na Dlhej Lúke. Ide o pozemky, ktoré sa nachádzajú pod miestnou 

komunikáciou. Poslanci s týmto návrhom súhlasili. Ďalej informoval, že sa blíži čas vydania 

Katarínskeho hlasu, preto by bolo potrebné pripraviť nejaký článok za obecný úrad alebo 

komisie. Termín by bol do pondelka 13.12.2021. Následne starosta informoval o tom, že bude 

potrebné prerobiť kúrenie v byte, ktorý sa nachádza v materskej škole. V súčasnosti to však 

nie je vhodné, nakoľko je zimné obdobie, preto sa to bude riešiť až na jar, alebo v lete. 

 

10. Na záver starosta obce skonštatoval, že boli prerokované všetky body stanoveného 

programu, všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 19,05 hod. 

 

 

 

Zapísal/(a):       Starosta obce:  

Katarína Kunová    ........................................ Jozef Grúň      ....................................... 

 

Overovatelia:  

      

Roman Lasák     ........................................ 

 

Miroslava Sihocká         ........................................ 


